
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 04/11/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου

ΘΕΜΑ: «Έντονες αντιδράσεις για την κατασκευή δομής λαθρομεταναστών στην
Βάστρια της Λέσβου»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με  ενημέρωση από κατοίκους  της  Λέσβου και  σύμφωνα με ανάρτηση  σε
τοπική ιστοσελίδα του Διαδικτύου, η τοπική κοινωνία είναι ενάντια στην εγκατάσταση
νέας  δομής  λαθρομεταναστών,  στην  Βάστρια,  της  βορειοανατολικής  Λέσβου.  Μας
μετέφεραν οι ως άνω την ανησυχία όλων των κατοίκων του νησιού τους, καθώς και τις
έντονες αντιδράσεις αλλά και το Ψήφισμα των μελών - συλλόγων της Ομοσπονδίας των
Λέσβιων των Αθηνών («Ο.Λ.Σ.Α.»), στο όποιο, μεταξύ άλλων, διεκδικούν τα εξής: α) να
μην δημιουργηθεί, ούτε στην Βάστρια της Θερμής, ούτε πουθενά στο νησί, κάποιο νέο
κέντρο, ούτε κλειστό, ούτε ανοιχτό, β) να κλείσει το Καρά Τεπέ και τα άλλα «Hotspot»,
γ) να  μη  μετατραπούν  τα  νησιά  του  Αιγαίου  σε  φυλακές,  δ) να  μεταφερθούν  με
γρήγορες διαδικασίες, οι λαθρομετανάστες στην ενδοχώρα και μετά από εξέταση των
αιτημάτων  τους  να  προωθηθούν  στις  χώρες  προορισμού  τους,  ε) να  υπάρξει
ουσιαστική  και  πλήρης  στήριξη  της  πληγείσας  οικονομίας  του  νησιού  τους  και  των
υπολοίπων νησιών του Βορείου Αιγαίου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Αληθεύει  ότι  προτίθεσθε  να κατασκευάσετε  δομή φιλοξενίας  λαθρομεταναστών  στην
Βάστρια,  της  βορειοανατολικής  Λέσβου,  ενάντια  στην  θέληση  της  τοπικής
κοινωνίας  ;  

Ο ερωτών Βουλευτής
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